

Amazing 韩国
KOREA 韩国

03 Way Domestic Flight | 三飞

8D6N

釜山/ 首尔/ 济州岛

BUSAN/ SEOUL/ JEJU ISLAND

Tour Code: KAI-8



Korea
韩国



Gamcheon Culture Village
甘川文化村



Haeundae Blueline Park Sky Capsule
海云台蓝线公园
天空胶囊列车



Wearing Hanbok visit
Gyeongbok Palace
穿韩服游景福宫



Seongsan Sunrise Peak
城山日出峰

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Huinnyeoul Cultural Village
白浅滩文化村



Namsan Park - Love of Locks
南山公园之爱情锁墙



Seongeup Folk Village
城邑民俗村



SCHEDULE

D1 DEPARTURE ✈ INCHEON

D2 ARRIVAL INCHEON ✈ SEOUL (MOB/L/D)

- ☑ Wear Hanbok Visit Gyeongbok Palace
(Closed on Tuesday, replace by Changdeokgung Palace)
- ☑ National Folk Museum
- ☑ Presidential Blue House (Pass by)
- ☑ Ikseon-dong Hanok Street

D3 BUSAN (B/L/D)

- ☑ Yonggung Temple
- ☑ Cheongsapo Daritdol Skywalk
- ☑ Haeundae Blueline Park Sky Capsule
(4 persons per capsule)
- ☑ Enjoy The Ancient Taste Ajuma Red Bean Ice
- ☑ Huinnyeoul Cultural Village

D4 BUSAN ✈ JEJU ISLAND (B/-/D)

- ☑ Gamcheon Culture Village
- ☑ Yongdusan Park
- ☑ BIFF Square
- ☑ Jagalchi Market
- ☑ Yongdum Rock

D5 JEJU ISLAND (B/L/D)

- ☑ Seongsan Sunrise Peak
- ☑ Seongup Folk Village
- ☑ Seopjikoji
- ☑ Handam Coastal Trail
(One Americano for each person)
- ☑ Dongmun Traditional Market

D6 JEJU ISLAND ✈ SEOUL (B/L/D)

- ☑ Namsan Park - Love of Locks
- ☑ Seongsu-dong Cafe Street

D7 SEOUL (B/L/-)

- ☑ Myeongdong
- ☑ Duty Free Shop

D8 SEOUL ✈ INCHEON DEPARTURE (B/MOB)

- ☑ Seaweed Museum (DIY Gimbap)
- ☑ Local food product

TOURIST ATTRACTIONS:

BUSAN

- ◆ **Huinnyeoul Cultural Village** - This is a small coastal village in Yeongdo, connected to Busan. The southern sea stretches under the cliff right in front of the village. The only village in Korea with a cliff is the Huinnyeoul Coastal Village. Feel the coastal village blended with the cliffs!
- ◆ **Yonggung Temple** - Was first built in 1376 by the great Buddhist teacher known as Naong during the Goryeo Dynasty.
- ◆ **Haeundae Blueline Park Sky Capsule (4 persons per capsule)** - Is a charming, slow-paced, 4-seater automated capsule ride on an elevated track (7-10m high) along Busan's coast, unobstructed views of Haeundae Beach and the ocean, perfect for couples or families seeking a unique, scenic, photo-friendly experience above the seaside park.
- ◆ **Cheongsapo Daritdol Skywalk** - Located beside the Haeundae Blueline Park Green Railway, this is one of Busan's most popular seaside viewpoints. Expanded in 2024 into a U-shaped observatory stretching 191 meters in length, it features a crescent-shaped glass floor at the end, offering the thrilling sensation of walking above the sea. Visitors can enjoy panoramic views of the Cheongsapo coastline, the Daritdol rock formations, and breathtaking sunrise and sunset scenery.

JEJU ISLAND

- ◆ **Yongdum Rock** - Is a volcanic rock that was created from an eruption about two million years ago.
- ◆ **Seongsan Sunrise Peak** - Where you can enjoy the spectacular natural surroundings.
- ◆ **Seopjikoji** - Is located at the end of the eastern shore of Jeju, the popular Korean <All In> drama shooting site.
- ◆ **Seongup Folk Village** - A folk and history museum with miniature display of traditional villages.
- ◆ **The Handam Coastal Trail** - Is a beach promenade extending from Aewol Port. The total length is 1.2 kilometers. Walking along the coastal road, the waves slowly come ashore, and the mood is also calm. The various strange-shaped rocks formed by the hardening of lava are eye-catching, and the black reefs along the winding paths along the coast add to the interest of walking. It is located in the western part of Jeju Island, so it is convenient to enjoy the beautiful sunset, which is also the attraction of this place.

SEOUL

- ◆ **Gyeongbok Palace** - Built in 1395, Gyeongbokgung Palace is also commonly referred to as the "Northern Palace" because it is the furthest north when compared to the neighboring palaces. Gyeongbokgung Palace is arguably the most beautiful and remains the grandest of all five palaces.
- ◆ **National Folk Museum** - A National Museum uses replicas of historical objects to illustrate the history of traditional life of the Korean people.
- ◆ **Namsan Park** - Namsan Park rises in the heart of Seoul at an elevation of 265 meters. Since the Joseon Dynasty (1392-1897), it has been regarded as a sacred mountain and is home to numerous historical sites. Although heavily damaged in the early 20th century, the area was restored and developed into a public park in 1968. Its most famous attractions include N Seoul Tower and the iconic Love Locks symbolizing eternal love. Visitors can easily reach the summit by cable car or bus.

- ✓ Cosmetics Shop
- ✓ Ginseng Shop
- ✓ Liver Supplement Shop

Special Cuisine:

- ✓ 6 Breakfast / 5 Lunch / 5 Dinner
- ★ Abalone Seafood Claypot
- ★ Black Pork Bbq @ Jeju
- ★ Shabu Shabu + Bibimbap
- ★ Mackerel Fish
- ★ Chuncheon Chicken Dalgabbi
- ★ Ginseng Chicken Soup

Hotel or similar (6 NIGHTS)

- ✓ Busan Adela Hotel / Kwangsu Hotel or similar class x2 Nights
- ✓ Jeju Air City Hotel or similar class x2 Nights
- ✓ Sollago Myeongdong Hotel / Mercure Magok Ambassador Hotel or similar class x2 Nights



Disclaimer: Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Yonggung Temple
海东龙宫寺



Handam Coastal Trail
汉潭海岸散步路



Seopjikoji
涉地可支



精简行程

第一天 启程 ✈ 仁川

第二天 抵达仁川 ✈ 首尔 ✈ 釜山

(机上用餐/午/晚)

- ✓ 穿韩服游景福宫 (周二闭馆, 改为昌德宫)
- ✓ 国立民俗博物馆
- ✓ 途径青瓦台
- ✓ 益善洞

第三天 釜山

(早/午/晚)

- ✓ 海东龙宫寺
- ✓ 清沙浦踏石观景台
- ✓ 海云台蓝线公园天空胶囊列车 (4人1车)
- ✓ 享用古早味阿婆红豆沙冰
- ✓ 白浅滩文化村

第四天 釜山 ✈ 济州岛

(早/-/晚)

- ✓ 甘川文化村
- ✓ 龙头山公园
- ✓ BIFF 国际电影广场
- ✓ 札嘎其海鲜市场
- ✓ 龙头岩

第五天 济州岛

(早/午/晚)

- ✓ 城山日出峰
- ✓ 城邑民俗村
- ✓ 涉地可支
- ✓ 汉潭海岸散步路 (每人一杯美式咖啡)
- ✓ 东门市场

第六天 济州岛 ✈ 首尔

(早/午/晚)

- ✓ 南山公园之爱情锁墙
- ✓ 圣水洞咖啡街

第七天 首尔

(早/午/-)

- ✓ 明洞
- ✓ 免税店

第八天 首尔 ✈ 仁川 ✈ 回程

(早/机上用餐)

- ✓ 紫菜博物馆 (DIY紫菜包饭)
- ✓ 土产店

观光景点:

釜山

- ◆ **白浅滩文化村** - 位于釜山东南侧的蓬莱山与大海相接的峭壁上。朝鲜战争时, 许多难民到这里扎根生活, 逐渐形成了白浅滩文化村。白浅滩村与釜山松岛隔海相望, 过去又被称为“二松岛”。村子由十几条小路交错而成, 相对封闭的村子几乎完整地保存了釜山 70 年代的模样。2013 年, 电影《辩护人》让白浅滩村逐渐为人所熟知。辽阔的海景、白色的围墙和独特的壁画让白浅滩村被誉为釜山的“圣托里尼”。海景咖啡店、书店等也吸引了不少游客前来。村子下面是美丽的绝影海岸路, 附近还有白浅滩隧道适合拍照留念。
- ◆ **海东龙宫寺** - 是位于韩国釜山机张郡的一座佛寺, 是韩国唯一一座建在海边的佛寺。佛寺于 1376 年由高丽恭愍王时期的王师懒翁大师所建。
- ◆ **海云台蓝线公园天空胶囊列车 (4 人 1 车)** - 是釜山海岸线上一条高架轨道 (7 - 10 米高) 上一个迷人的、节奏缓慢的 4 座自动胶囊列车, 可以欣赏到海云台海滩和海洋的无遮挡景色, 是情侣或家庭在海滨公园上方寻求独特、风景优美、适合拍照体验的完美选择。
- ◆ **清沙浦踏石观景台** - 位于海云台蓝线公园绿色铁道旁, 是釜山著名的海景观景点。观景台于 2024 年扩建为全长 191 米的 U 字形设计, 尾端设有半月形透明地板, 可体验仿佛漫步海上的刺激感。从这里可眺望清沙浦海岸、踏石暗礁群, 并欣赏迷人的日出与日落美景。

济州岛

- ◆ **龙头岩** - 200 万年前熔岩喷发后冷却而形成的岩石, 活像龙欲飞上天时突然化作石头一般。
- ◆ **城山日出峰** - 耸立在济州岛东端的巨大岩石, 为汉拿山 360 个子火山之一, 也是世界最大突出于海岸的火山口。
- ◆ **涉地可支** - 是一处港湾的名字, 位于济州岛东部海岸端。“涉地”是这一地区古代时的名称, “可支”是济州岛方言。
- ◆ **城邑民俗村** - 是完全保存了韩国传统的一处民俗村。这里有许多文化遗产, 很好地保留古代村庄的原貌。
- ◆ **汉潭海岸散步路** - 全长 1.2 公里, 沿着海岸公路漫步, 海浪缓缓冲上岸, 心情也跟着平静。熔岩硬化后形成的各种奇形怪状的岩石引人注目, 黑色礁石沿着海岸蜿蜒的小路增添了散步的兴致。它位于济州岛的西部, 可以很方便地欣赏美丽的日落, 这也是这个地方的吸引人的地方。

首尔

- ◆ **景福宫** - 是李朝 (1392 ~ 1910 年) 时期首尔的五大宫之一, 也是李氏王朝的正宫, 具有 500 年历史。景福宫是李朝的始祖——太祖李成桂 (1392 ~ 1398 年在位) 于 1395 年将原来高丽的首都迁移时建造的新王朝的宫殿。
- ◆ **国立民俗博物馆** - 韩国国家博物馆使用了历史文物的复制品, 说明历史的韩国人的传统生活。
- ◆ **南山公园之爱情锁墙** - 南山耸立于首尔中央, 海拔高度 265 公尺, 自朝鲜 (1392 ~ 1897 年) 时代起便被视为圣山, 留有多处遗迹。南山在 20 世纪初受到严重毁损, 1968 年兴建公园并进行了部分复原。最著名的景点包括南山首尔塔与约定永恒的爱情锁, 搭乘缆车或公车即能登上山顶。

购物店

- ✓ 化妆品总汇
- ✓ 人参专卖店
- ✓ 健肝宝专卖店

风味餐:

✓ 6 早餐 / 5 午餐 / 5 晚餐

- ★ 韩式海鲜鲍鱼 (粒) 砂锅
- ★ 济州黑毛猪肉烧烤
- ★ 韩式刷刷肉片锅 + 韩式拌饭
- ★ 青花鱼定食
- ★ 春川铁板鸡
- ★ 韩式人参鸡汤

酒店住宿 (6 晚)

- ✓ 釜山 ADELA 酒店 / 釜山光洙酒店 或 同级 x2 晚
- ✓ 济州 AIR CITY 酒店 或 同级 x2 晚
- ✓ 首尔 SOLLAGO MYEONGDONG 酒店 / MERCURE MAGOK AMBASSADOR HOTEL 酒店 或 同级 x2 晚

免责声明: 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。